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Nowy nabytek Romy, Antonio Ruediger, rozmawiał z Roma TV o

przenosinach do Serie A oraz o swoich mocnych i słabych stronach.

 

Witamy w klubie. Jak to jest dołączyć do Romy?

- To wielka przyjemność, że mogę tu być. Jestem zadowolony, że będę mógł nosić

koszulkę Romy.

 

Zainteresowanych było tobą kilka klubów. Dlaczego wybrałeś Romę?

- Przede wszystkim, chciałbym bardzo podziękować trenerowi i Panu Sabatiniemu.

To oni sprawili, że ten transfer stał się rzeczywistością. Wybrałem Rzym, bo to

wspaniałe miasto, z dużą ilością kultury, a ja chciałem być częścią tej wspaniałej

drużyny.

 

Jesteś środkowym obrońcą, ale grasz też często na prawej stronie. Możesz

powiedzieć coś więcej o swoim stylu gry?

- Gram na środku, ale mogę też na prawej. Preferuję jednak środek. Co do mojego

stylu gry, gram twardo, uwielbiam odbiory, jestem również szybki. Jest jednak

jeszcze wiele rzeczy do poprawienia.

 

Dużo wiesz o swoich nowych kolegach z drużyny, włączając w to swoich

przyszłych partnerów z obrony: Manolasa i Castana?

- Znam Manolasa, bo graliśmy przeciwko niemu, jak byłem w Stuttgarcie.

Rozegraliśmy towarzyskie spotkanie z Olympiakosem. Nie za dużo wiem o Castanie,

ale jest tu wielu innych, wspaniałych zawodników jak: Totti, Edin Dżeko, Pjanić,

Maicon i Gervinho. Uważam, że mamy bardzo dobrą drużynę.

 

Jak uważasz, co możesz jeszcze poprawić w swojej grze?

- Mogę więcej strzalać z rzutów rożnych. Myślę, że to jedna z tych rzeczy, nad

którymi muszę pracować. Wciąż muszę się poprawiać w każdym aspekcie, bo

jestem młodym zawodnikiem. Mogę się wiele nauczyć o piłce, a zwłaszcza od tak

wspaniałych zawodników jak De Rossi i kolegów z obrony: Manolasa oraz Castana.
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Selekcjoner Reprezentacji Niemiec, Joachim Loew, porównał cię z Jeromem

Boatengiem. To zawodnik, którego podpatrujesz?

- Tak, gdyż jesteśmy tego samego wzrostu, koloru skóry, a także pochodzimy z

jednego miasta. Do tego, Jerome to jeden z najlepszych środkowych obrońców na

świecie.

 

Grałeś tylko w Bundeslidze. Co wiesz o Serie A i włoskiej piłce?

- Dużo o niej słyszałem, bo grałem z zawodnikami takimi jak: Kuzmanowić, Molinaro

i Lukas Podolski. Powiedzieli, że Serie A będzie dla mnie dobrym miejscem.

 

Z Romą możesz zaliczyć debiut w Lidze Mistrzów. To rozgrywki, które cię

ekscytują?

- Liga Mistrzów to jeden z powodów, dla których tu przyszedłem i z przyjemnością

zadebiutuję w tych rozgrywkach.

 

Jakie są twoje osobiste cele na ten sezon?

- Chcę być w 100% zdrowy i pomóc drużynie. Przyszedłem tu także, by zdobywać

puchary, Scudetto. Z mojej strony, chcę się rozwijać jako piłkarz oraz człowiek.

 

I wreszcie, czy masz coś do powiedzenia kibicom Romy?

- "Grazie" wszystkim kibicom Romy. Obiecuję, że dam z siebie wszystko, gdy będę

nosił tę koszulkę. Forza Roma!
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